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     Protokół Nr 36  

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju z dnia 22 grudnia 2009 r.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną 

listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do protokołu, Wójt Gminy H. Gajda.  

 

Tematyka  posiedzenia  Komisji była nastepująca:  

 

1. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2010. 

2. Omówienie projektów uchwał będących w porządku obrad XLI sesji Rady Gminy.   

 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji P. Kociołek.  

 

 

Ad. pkt. 1.  

 

Komisja opracowała plan kontroli na rok 2010, który przedkłada się w sposób zapisany 

poniżej: 

 

 

   Plan pracy Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju na rok 2010  

     

 

L.p Miesiąc  Tematyka  

1. Styczeń     1.Analiza projektu budżetu gminy Pabianice na 2010 rok ze 

szczególnym zwróceniem uwagi na ujęcie w projekcie budżetu 

wniosków zgłoszonych przez Komisję Ochrony Środowiska.  

2.Przyjęcie sprawozdania Komisji za rok 2009.  

 

 

2.. Luty  1.Analiza wydatków na ogrzewanie i oświetlenie w Szkole 

Podstawowej w Petrykozach i Bychlewie.  

 

3. Marzec 1.Analiza działań gminy w zakresie stworzenia warunków do 

odbioru / od rolników/  z terenu gminy Pabianice makulatury i folii. 

 

4. Kwiecień  1.Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pabianice za 

rok 2009. 

 

5. Maj  1. Stan odwodnienia dróg gminnych – komisja wyjazdowa.  

 

6. Czerwice  1.Kontrola wykonania zaleceń Komisji Rewizyjnej dot. sposobu 

wystawienia  faktur za naprawy samochodów strażackich. 

 

7.  Lipiec Przerwa wakacyjna  

 

8. Sierpień  1. Ocena funkcjonowania komunikacji na terenie gminy. 

2. Analiza obciążeń poszczególnych linii. 
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9. Wrzesień  1. Analiza działań Wójta Gminy w zakresie promocji gminy. 

 

10. Październik  1. Podsumowanie działalności Komisji . 

 

11. Listopad  

12. Grudzień  1.Opracowanie planu pracy Komisji  na rok 2010. 

  

 

 

 

Ad. pkt. 2.  

 

Wójt Gminy przedkładał kolejno projekty uchwał przygotowane na najbliższą sesję Rady 

Gminy: 

Projekt uchwały Nr XLI/A/2009 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice polega na 

włączeniu do  budżetu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej kwoty 1800 zł. pozyskanych 

ze środków zwróconych przez dłużników alimentacyjnych w 2009 r. Zgodnie z art. 27 ust. 6 

ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów „dochody uzyskane przez organ 

właściwy dłużnika oraz organ właściwy wierzyciela, o których mowa w ust. 4, przeznacza się 

w szczególności na pokrycie kosztów podejmowania działań wobec dłużników 

alimentacyjnych”. 

Omówiony powyżej projekt uchwały stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

 

Kolejnym przedłożonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie zmian w 

załączniku Nr 11 do Uchwały Nr XIX/202/2009 r. Rady Gminy Pabianice z dnia 5 lutego 

2009 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pabianice na 2009 r. – Uchwała Nr XLI/B/2009  

Projekt uchwały stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji P. Kociołek odniósł się do zapisu dot. zakupu samochodu 

pożarniczego dla jednostki OSP w Pawlikowicach – w kwocie 180 tys. zł. Zwrócił uwagę na 

to, że zakupiony samochód jest samochodem dość starym. Nie sądził, że będzie to samochód 

tak wysłużony. Zamierzenie  Komisji było takie, aby stare samochody wycofywać 

sukcesywnie, a w ich miejsce stopniowo zakupywać nowe auta.  

 

Wójt poinformował, że samochód jest sprowadzany z Niemiec, posiada  nieduży przebieg w 

kilometrach,  był eksploatowany na lotnisku. Gmina Buczek dokonała juz zakupu takiego 

auta i jest z niego bardzo zadowolona.  

Wójt poinformował, że planuje się  w dalszej kolejności zgodnie z wnioskiem Komisji 

Ochrony Środowiska i Rozwoju  dokonywać wymiany aut strażackich w innych strażnicach. 

To jest: dla strażnicy w Rydzynach w 2010r. w  2011 dla OSP w Górce Pabianickiej, a 

następnie dla OSP w Piątkowisku.  

 

Komisja zapoznała się  z projektami uchwał w sprawie  sprzedaży nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej – Uchwała Nr XLI/C/2009  stanowi zał. nr 4, 

-  planu pracy Rady Gminy na rok 2010 – Uchwała Nr XLI/D/2009 stanowi zał. nr 5  

- planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pabianice na rok 2010 – Uchwała Nr 

XLI/E/2009 stanowi zał. nr 6 do protokołu, 
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a także  przekształcenia Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Petrykozach poprzez rozszerzenie jego działalności i udzielanych świadczeń 

zdrowotnych – Uchwała Nr XLI/F/2009 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

 

Przy omawianiu projektu uchwały w sprawie   przekształcenia Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach poprzez rozszerzenie jego 

działalności i udzielanych świadczeń zdrowotnych Wójt poinformował, że wprowadzenie 

gabinetu położnej środowiskowej jest obowiązkowe, ponieważ  fakt ten został pominięty 

omyłkowo przy podejmowaniu poprzedniej  uchwały w sprawie tworzenia Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach. W związku z tym, 

że podstawowa opieka zdrowotna musi zabezpieczać całkowitą opiekę medyczną od 0-100 lat 

i  należy zapis ten omyłkowo pominięty wprowadzić. Położna będzie zatrudniona na ½ etatu 

w obu ośrodkach. Praca jej będzie polegała głównie na pracy w terenie, natomiast będzie też 

mogła zastępować pielęgniarki w ośrodku w razie ich urlopów.  

Jeżeli natomiast chodzi o gabinet rehabilitacyjny i punkt apteczny, to Kierownik  Publicznego 

ZOZ wnosi o ich wprowadzenie.  

Jeżeli zostałby wyremontowany stary budynek ośrodka zdrowia w Petrykozach można byłoby  

wówczas   zlokalizować tam  gabinet  i punkt apteczny.  

Utworzenie dodatkowych punktów jest też dobrą reklamą do  przyciągnięcia pacjenta.  

 

Przewodniczący Komisji P. Kociołek zabierając głos podał do rozważenia sugestię, aby 

zamiast gabinetu rehabilitacyjnego, który byłby zlokalizowany w przyszłości po jednej stronie 

gminy to jest w starym budynku ośrodka zdrowia w Petrykozach udostępnić szerszy dostęp 

do badań dla pacjentów np. badań EKG – codzienne, a także innych specjalistycznych badań 

np. w kierunku  wykrywalności zawałów serca.  

 

Radna J. Józefczyk zanegowała wypowiedź przedmówcy w sprawie nie tworzenia gabinetu 

rehabilitacyjnego. Stwierdziła, ze jest on jak najbardziej potrzebny.  

 

Radna Z. Kasperska zabierając głos przypomniała, że radni we wcześniejszym czasie uzyskali 

informacje, iż stary budynek  ośrodka  w/g wykonanej ekspertyzy nie nadaje się do remontu.  

Należy powrócić do tej ekspertyzy i na Komisji, na której będzie analizowany projekt budżetu 

na rok 2010   dokładnie się z nią zapoznać.  

 

Wójt poinformował, że na sesji Rady będzie przedkładał jeszcze jeden projekt uchwały, w 

którym dokonuje się zmiany klasyfikacji  paragrafów w  oświacie  i wychowaniu  wprowadza 

się zapis wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych – kotara do sali 

gimnastycznej w SP w Bychlewie.  

 

Komisja przedłożone projekty uchwał przyjęła do wiadomości. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

       Przewodniczący Komisji  

        Piotr Kociołek  

 
Protokołowała: 

 

Urszula Czerwonka  


